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MOSÁS 
Eljött a mosás ideje! 

 

 

Szétválogatom a ruhákat!  

Külön rakom a fehéreket! 

 

 

A színes ruhákat egy másik kupacba rakom! 
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A víz hőfoka 30-95 C fok között lehet.  

Ezeket a ruhákat 40 C fokon lehet mosni! 

 

Az ilyen jelű ruhákat nem teszem mosógépbe! 

 

Kiválasztom a megfelelő mosószert!  

A fehér ruhákat csak fehér ruhához való mosószerrel mosom! 
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A színes ruhákat színes ruhához való mosószerrel mosom! 

 

 

 

 

Ez a mosógép! 

Beleteszem a ruhákat, bezárom az ajtaját! 
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A mosógépbe teszek mosószert! 

 

 

Kiválasztom a mosási programot! Megnyomom a start gombot! 

 

 

Ha lejárt a mosógép kiterítem a ruhát száradni! 

 


